
Zápisnica 

Zo zasadnutia Rady školy pri Základnej škole s Materskou školou, Ulica P. Dobšinského 

746/5, Prievidza  

dňa 7.10.2019 o 16:30 v budove školy. 

 

 Počet prítomných: 7 

 Počet neprítomných: 4  

 Hosť: p. riaditeľka PaedDr. Jana Polakovičová 

  

Program: 

 1. Otvorenie, privítanie prítomných 

 2. Správa o výchovno-vzdelávacích výsledkoch za šk. rok 2018/2019 

 3.Informácia o pedagogicko-organizačnom a materiálnom zabezpečení výchovno-

vzdelávacieho procesu v šk.  roku 2019/2020 

 4. Oboznámenie členov Rady školy s personálnym obsadením školy a stavom žiakov 

v školskom roku 2019/2020 

 5. Prerokovanie a schválenie školského vzdelávacieho programu na rok 2019/2020 

 6. Aktuálne problémy školy  

 7. Diskusia 

 8. Uznesenie 

 

K bodu č. 1 

 Zasadnutie Rady školy otvorila členka RŠ za materskú školu, zapisovateľka Mgr. 

Zuzana Dubnická. Prítomných členov privítala a oboznámila ich s nasledujúcim programom 

zasadnutia. 

 

K bodu č. 2 

 P. riaditeľka PaedDr. Jane Polakovičovej, oboznámila prítomných so Správou o 

výchovno-vzdelávacích výsledkoch za šk. rok 2018/2019, podrobne komentovala jednotlivé 

časti správy. Prítomní členovia RŠ sa pýtali na prednesené informácie.  

 

K bodu č. 3  

 Pani riaditeľka oboznámila prítomných s pedagogicko-organizačným a materiálnym 

zabezpečením výchovno-vzdelávacieho procesu v šk. roku 2019/2020. Škola sa snaží po 



materiálnej stránke neustále zlepšovať. Každý rok sa kupujú nové pomôcky. V družine sa dali 

robiť skrinky, aby sa mali kde ukladať veci. V triedach s interaktívnou tabuľou sa robilo 

zatieňovanie a v jedálni sa dali robiť žalúzie. Do družinárskeho kabinetu sa objednalo 5 

stolov, aby mala každá vychovávateľka svoje pracovné miesto. V októbri majú prísť do 

každej triedy nové veľké komody. V telocvični a vo všetkých odborných učebniach sa tento 

rok plánuje vymeniť osvetlenie.  

 V materskej škole sa podarila spraviť protihluková stena. V letných mesiacoch sa 

opravovali a maľovali steny v triedach, spravilo sa nové osvetlenie. Kúpili sa nové sieťky na 

okná, pretože v dierach pod strechou sa spravili osie hniezda a osy lietali do tried.  Tento rok 

sa plánuje spraviť okno do zborovne pre zamestnancov MŠ. Kúpili sa aj nové hračky, 

obliečky na periny, plachty.  

 

K bodu č. 4 

 V nasledujúcom bode programu informovala pani riaditeľka PaedDr. Jana 

Polakovičová členov RŠ s s personálnym obsadením školy a stavom žiakov v školskom roku 

2019/2020.  

Počet pedagogických zamestnancov v základnej škole bol vlani 31, z toho 5 

vychovávateliek. Momentálne je 33 pedagogických zamestnancov základnej školy, pretože 

pribudli dve asistentky. Minulý rok malo 5 učiteľov skrátené úväzky.  Tento rok má skrátený 

úväzok pani učiteľka náboženstva a jedna vychovávateľka, ktorá je v piatom oddelení. V 

 materskej škole je 6 pedagogických zamestnancov a 2 nepedagogický. Tento rok navštevuje 

školu 360 žiakov.  

 

K bodu č. 5 

 Pani riaditeľka oboznámila členov RŠ so školským vzdelávacom programom na šk. 

rok 2019/2020. Od tohto šk. roka sa už vo všetkých ročníkoch učí podľa inovovaného ŠkVP, 

Naša škola má okrem povinných predmetov aj vlastné vyučovacie predmety. Na I. stupni – 

Živé čítanie, Hravú techniku a anglický jazyk od 1. ročníka. Na II. stupni  - Regionálnu 

výchovu, Pátrame po anglicky a Prácu s textom. Ako druhý vyučujúci jazyk ponúkame od 7. 

ročníka nemčinu. Odbornosť vyučovania jednotlivých predmetov sa už od minulého roku 

podarilo nastaviť veľmi dobre. Zlepšila sa odbornosť v informatike, ktorú začal učiť 

kvalifikovaný pán učiteľ. Etiky sú ešte niekde odučené neodborne, lebo nie všetci majú 

vyštudovanú etiku, Takisto nemáme vyučujúceho s odbornosťou na techniku. Ostatné 

predmety sú odučené odborne.  

 Predsedníčka RŠ ktorá je zároveň aj koordinátorkou projektu Ad Tech informovala 

prítomných o náplni a zameraní projektu. Je to cezhraničný projekt Prievidze a Karvinej 

zameraný na prípravu žiakov na 3D programovanie. je určený žiakom 7. – 9. ročníka. Obsah 

sa ako prierezová téma prelína predmetmi informatika, technika, fyzika, matematika, chémia 

a biológia. Tento projekt je doplnkom ŠkVP od tohto školského roka.  

 Členovia RŠ schválili predložený Školský vzdelávací program na rok 2019/2020. 

K bodu č. 6, 7 



 

 Okrem diskusie k prerokovávaným dokumentom sa členovia RŠ zaujímali aj  o ďalšie 

aktivity školy. Mgr. Mokrý sa zaujímal o športové krúžky na škole, o úspechy žiakov 

v súťažiach. 

Pani Matiašková, zástupkyňa rodičov, tlmočila nespokojnosť rodičov žiakov I. stupňa 

s ranným otváraním vchodov. Rodičom sa nepáči, že nie sú otvorené všetky vchody, ale len 

jeden a potom sa tam všetci tlačia a veľké deti tie menšie vytláčajú. Rodičia preto navrhli 

otvárať  školu buď o 5 min. skôr, aby sa všetci stihli dostať dnu a v šatni sa vystriedali, alebo 

začať otvárať dva vchody. Paní riaditeľka sa k danému problému vyjadrila. - Čítacie 

zariadenie na čipy sa k druhému vchodu namontuje v priebehu nasledujúcich mesiacov. 

Zatváranie vchodu pre MŠ odôvodnila bezpečnosťou detí na chodbe. Keď bol vchod pr MŠ 

otvorený, tak sa deti z I. stupňa tlačili chodbou, aby sa išli očipovať. Tak nastala kolízia na 

chodbe s čipmi. Ďalší problém nastal vtedy, keď rodičia škôlkarských detí, ktoré majú aj 

dieťa navštevujúce ZŠ si zazvonili na zvonček do MŠ a rodič nechal dieťa navštevujúce ZŠ 

s vedomím, že príde sám do družiny pri skrinke a neoznámil to vychovávateľke. Dieťa potom 

behalo po škole a vychovávateľka o ňom vôbec nevedela. To bol aj jeden z hlavných 

dôvodov,  prečo sa vchod zavrel.   

Mgr. Oprendeková informovala o blížiacej saj návšteve vývojárov projektu Ad Tech 

z partnerského mesta Karviná na škole 9. 10. 2019, pre ktorých pripravujeme  otvorené 

hodiny matematiky a techniky.  

   

 

K bodu č. 8  

 Uznesenie: 

 

RŠ berie na vedomie:  

 Správu o výchovno-vzdelávacích výsledkoch za šk. rok 2018/2019 

Informáciu riaditeľky školy o materiálnom a personálnom zabezpečení šk. roka 

2019/2020 

                                   

RŠ schvaľuje:  

Školský vzdelávací program na rok 2019/2020 

                            

 

Záver  

Predsedníčka RŠ poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie.  

  

 

 

 

 

 

V Prievidzi dňa 14.10.2019     Zapísala: Mgr. Zuzana Dubnická 


